

## Møde i FLS

Dato og sted: 05. december 2024, Online

Til stede: Maria, Cecilie, Amanda, Simone, Daniel, Anja (SEK)

### Referat

|   | Punkt                         | Beslutning   |
|---|-------------------------------|--|
| 1 | Valg af ordstyrer og referent | Cecilie er ordstyrer<br>Maria er referent  |
| 2 | Godkendelse af referat        | Dagsorden godkendt på januar-mødet.  |
| 3 | Intro runde                   | FLS præsenterede dem selv  |
| 4 | Nyt fra SEK                   | <u>Frivilligrekruttering</u> : 1. december blev rekrutteringen skudt i gang. Pt. er der 130 ansøgere.<br><u>Martsmødet</u> er lørdag den 8. marts i Odense. SEK er i gang med at finde lokation. Forslag til oplæg på martsmøde, "hvordan er man lejrledelse sammen?"<br>Fundraising: SEK har fået en bevilling på 945.000 kr. fra Ole Kirk Fonden.              |
| 5 | LLA-pulje (Anja)              | Der skal følges op på anbefalingerne fra <u>Ungdomslederskabsarbejdsgruppen</u> , der blev præsenteret på martsmødet 2023.<br>På martsmødet 2025 vil vi tale om en løsning på hvordan lejrene kan tage praktikanter ind, så vi får en pulje af uddannede lejrledere.<br><b>Beslutning: FLS forbereder tre løsningsforslag, der kan debatteres på martsmødet.</b> |
| 6 | Sverigelejren status          | Anja fortæller, at den gamle lejrledelse er trådt tilbage. Der er fundet en ny lejrledelse, der fører lejren videre i Danmark. Lejren forbliver en ungdomslejr med friluftsfokus, under navnet Ung1.<br><b>FLS godkender, at Ung1 defineres som en ny lejr.</b>  |
| 7 | Rykning af ASU                | ASU er vendt tilbage på forespørgsel om at rykke kursus 1/3 til senere på efteråret.<br><b>FLS tager en status med dem efter nytår.</b>  |
| 8 | Ferielejr T-shirts            | Jf. snak om bæredygtighed på septembermødet blev <u>ferielejr-tshirts</u> diskuteret.<br><b>Beslutning: Der afholdes en design konkurrence igen i 2025, bl.a. pga. at deltagerne der ikke vandt i 2024, er blevet opfordret til at deltage igen i 2025.</b>  |

|    |                |  |
|----|----------------|--|
|    |                | <p>Det er noteret, at det fylder meget for fællesskabsfølelsen, at vi ser ens ud og har samme farver og design på tshirten.</p> <p><b>FLS holder fast i design konkurrencen i 2025 og foreslår, at det design der vælges i 2025 vælges for de næste 5 år. Årstal slettes.</b></p> <p>FLS sørger for, at der kommer konkurrence ud med deadline for indsendelse af forslag omkring start marts. Konkurrence offentliggøres efter februar-mødet.</p> |
| 9  | Beredskabsplan | <p><u>Beredskabsplanen</u> skal gennemprøves. Maria forbereder en mail med at få efterspurgt deltagere til gruppen, og FLS følger op på første møde i januar. Anja afklarer hvilke ressourcer der kan deltage fra SEK/LS.</p>  |
| 10 | Eventuelt      | <p>Anja foreslår, at der etableres et <u>anerkendelsespunkt</u> til septembermødet. <b>FLS sætter et anerkendelsespunkt på den faste dagsorden, så både jubilarer, ekstraordinære indsatser og andet kan hyldes i fællesskab.</b></p> <p><b>FLS skriver ud til medlemmer af URK Ferielejr, at de kan melde ind med både jubilarer og andre ting, der bør fejres.</b></p>   |
| 11 | Næste møde     | <p>Torsdag den 9. januar.</p> <p>Øvrige punkter fra septembermødet prioriteres på næste møde.</p>  |